



Obshchestvennye nauki i sovremennost. 2013-2024

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 5 Volume . 2014

RUSSIA IN THE WTO: DISCUSSION IN THE RUSSIAN PRINT MEDIA

Anastasia Korobkova

Svetlana Y. Barsukova

Abstract

This article is devoted to the debate about the risks and potential benefits of Russia's WTO accession. The authors pay particular attention to the arguments of supporters and opponents of Russia's WTO accession. The article deals with the specifics of position of authority, business and experts on this issue. The authors examine what has changed in the content of Russian mass media before and after the accession of Russia to the WTO.

Keywords list (en): WTO, public discussion, agenda-setting in media, public opinion, expert estimations

Date of publication: 01.09.2014

Citation link:

Barsukova S., Korobkova A. RUSSIA IN THE WTO: DISCUSSION IN THE RUSSIAN PRINT MEDIA // Obshchestvennye nauki i sovremennost. – 2014. – Issue 5 C. 45-59 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-87/>

РОССИЯ В ВТО: ДИСКУССИЯ В РОССИЙСКИХ ПЕЧАТНЫХ СМИ

Коробкова Анастасия
Барсукова Светлана Юрьевна

Аннотация

В статье анализируется дискуссия, развернувшаяся в российских печатных СМИ, по поводу вступления России в ВТО. Авторы выделяют этапы, особенности их презентации в пространстве СМИ, специфику позиции бизнеса, власти и экспертов. Анализируется, что изменилось в содержании российских печатных СМИ до и после присоединения России к ВТО, как изменился состав участников дискуссии.

Ключевые слова: ВТО, средства массовой информации, экспертиза, общественное мнение

Дата публикации: 01.09.2014

Ссылка для цитирования:

Барсукова С. Ю., Коробкова А. РОССИЯ В ВТО: ДИСКУССИЯ В РОССИЙСКИХ ПЕЧАТНЫХ СМИ // Общественные науки и современность. – 2014. – Номер 5 С. 45-59 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-87/>